
Zápis z veřejné schůze Osadního výboru ze dne 9.12 2022 

 
 

 

Přítomní členové Osadního výboru: P. Černá, L. Málek, M. Řezáč, T. Dušička, P. Juha 

 

 

 

 

Program: 

      

1. Zahájení : P. Černá – Přivítání spoluobčanů a zástupců města paní starostky Mgr. Evy                                  

Kantor Pořádkové, pana místostarosty Ing. Václava Grosse a paní místostarostky Mgr. 

Elišky Palmové. 

 

           2. Seznámení  s  investičními akcemi pro rok 2023 

P. Černá: Oprava komunikace od křížku k panu Svátkovi a p. Bundovi .  

Dále oprava komunikace mezi p. Švarcem  a p. Plosem a oprava komunikace  od Hůry  směrem k  

p. Švarcovi 

Oprava posezení u místního hostince a na dětském hřišti. 

 

            3. Pan Gross nás informoval o  zůstatkové částce, kterou má obec Babina k dispozici. 

Celkem 600 000 Kč. 

Dále nás seznámil s připravovanou vyhláškou  o odpadech, možnosti  individuálního nastavení 

frekvence svozu a jejího přizpůsobení. (např. v topné sezóně svoz častěji v závislosti  na produkci 

popela z kotle). 

Také se město bude zabývat lepším nastavením místního rozhlasu tak, aby jej bylo slyšet zřetelně 

po celé Babině. 

 

            4. paní starostka Mgr. Eva Kantor Pořádková informovala o projektu na stavbu nového 

školního pavilonu, o budoucím plánovaní  navýšení kapacity mateřské školky a v neposlední řadě o 

probíhající rekonstrukci Hrobky rodu Metternichů. 

 

            5. p. Gross podal informaci o jednání s Vodárenskou a kanalizační a.s. v otázce stavu 

přípravných prací na zprovoznění nového zdroje pitné vody pro obec Babinu, jelikož 13.11.2022 

skončila platnost výjimky na  mírnější hygienický limit odebírané pitné vody.  

Předpokládaný termín dokončení je jaro 2023.  

p. Dušička apeloval na vlastníky pozemků dotčených stavbou, aby zbytečně neprotahovali její 

realizaci. 

         

6. Diskuze a připomínky: 

 

Občané vyslovili svoji nespokojenost s kvalitou a tlakem ve vodovodním řadu. Toto by mělo být 

řešeno při realizaci nového vrtu čerpadel a předřazených filtrů. 

 

Dále občané  nejsou spokojeni s malou četností vývozu nádob na tříděný odpad, zejména 

kontejneru na papír. 

 

 

paní J. Koudelová-  Žádost  o prořezání lip kolem hasičské  zbrojnice. 

Žádost o zrušení poplatku za pronájem obecního hostince v Babině za účelem pořádání výroční 

schůze SDH Babina. OV Babina je pro odpuštění poplatku. 



 

 p. Spěvák starší- žádost o opravu komunikace u dětského hřiště 

            

 p. Kolena- proč není Vánoční  strom v Plasech na viditelnějším místě?  Paní starostka  se již  touto  

otázkou zabývá, uvažuje se v budoucnu o jeho  umístění na parkovišti u kruhového objezdu.    

 

 paní Dušičková- vznesla   dotaz na možné navýšení rozpočtu pro přidružené obce- p. Gross 

přislíbil   se tímto návrhem v budoucnu zabývat, dle finanční situace města Plasy. 

  

 p.  Kolena- žádost o zrušení jednoho parkovacího místa u prodejny Coop tak, aby bylo možné 

projet s nákupním košíkem, kočárkem či invalidním vozíkem z prodejny a chodníku na parkoviště. 

  

                                                         

 p. M. Řezáč- jak často můžeme žádat o dotace z různých fondů, zejména žádost o dotaci na 

odbahnění rybníka. Pan Gross žádost povede v patrnosti. 

    Dotace má na starosti  paní  Chmelířová -  kontaktovat  přímo ji. Pokud bude vypsán, vyhledá 

vhodný dotační titul na konkrétní požadavek. 

  

  paní Černá – žádost  o deratizaci. Paní starostka Mgr. Eva Kantor Pořádková informovala o 

společné objednávce deratizačních prací. 

                                                          

  paní Hladká -  dotaz ohledně poplatku  za popelnici u nevyužívané nemovitosti. Platila zřejmě  

vice. U nevyužívané nemovitosti je poplatek stanoven na částku 900 Kč. 

 

Paní starostka Mgr. Eva Kantor Pořádková informovala o postupu příprav obchvatu Plas.  

V roce 2023 započne výkup pozemků.  

V následné diskuzi p. Gross a p. Dušička informovali o možnosti vybudování zpevněných polních 

cest spojující katastry obcí, kde již proběhly komplexní pozemkové úpravy iniciované stavbou 

obchvatu.  

Investorem by měl být v tomto případě Pozemkový úřad.  

 

 

 p. Dušička-  Dotaz na dostatečné navázaní sjezdu z obchvatu Plas silnicí 1/27 v místě komunikace 

Babina-Plasy a následné zprůjezdnění cesty kolem rybníka. P. Gross- vznesl dotaz na funkčnost 

závory na cestě. Uvedl, že šance na dostavbu průtahu obcí je minimální. 

                                                                                                                                         

 p. Spěvák- žádost o opravu a zabezpečení  vstupu do kanálu vedle rybníka a opravu vpusti  do 

kanalizace vedle p. Švarce. Oprava propadlé komunikace před panem Zábranským.          

 

 p. Tomášek- žádost  o častější údržbu  zeleně hlavně v období jaro /léto.  

Zástupci  města zmínili nedostatečnou  kapacitu technických služeb a apelovali na občany 

Babiny, zda by měl někdo o údržbu za úplatu zájem.  

 

p. Dušička – podal návrh na výsadbu  Babinského stromu Babyky. 

 

p. Gross-  vznesl dotaz na návrh  kontaktní osoby za účelem komunikace s komisí zeleně a 

životního prostředí. Paní  Černá  navrhla pana A. Černého, ten toto přijal. 

                                                                         

p. Dušička tlumočil dotaz nepřítomných zástupců Mysliveckého spolku, proč nebylo radou 

schváleno zřízení sídla spolku na adrese radnice.  



Místostarosta p. Gross uvedl, že žádost byla formulována bez kontaktu, podepsána osobou, která 

není vedení města známá a dále že není v zájmu města umožňovat zřizování sídla osobám s právní 

subjektivitou, které nemají vazbu na město.  

Dále uvedl, že rada města nezná důvod, proč vedení mysliveckého spolku usiluje o změnu sídla.                     

  

p. Koudele navrhuje osázení Křižové cesty a využití tohoto stromořadí proti hluku z obchvatu. P. 

Gross doporučuje oslovit komisi zeleně a na místě specifikovat požadavek. 

 

Paní Koudelová upozornila na hromádky  popela na obecním pozemku u požární zbrojnice. 

K paní Koudelové se připojili další přítomní občané  a upozornili na spousty nesesbíraných  psích 

exkrementů kolem bytovek, přestože osadní výbor v letech 2014-2016 inicioval v těchto místech 

zřízení košů a zásobníku  na jejich likvidaci. OV bere na vědomí. 

  

V  Babine dne  9.12 2022 

 

    

Zapsal: Lukáš Málek – místopředseda OV                                                                                 


